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INTERPELACJA

Wnosze o oiezwloc:mepodjecie dzialan zmierzajacych do rozwiazania
problemów Mieszkanców uHc~Pólnocnej, Kraszewskiego, Wigury i
Gómotesnej. W trakcie wiosennych roztopów ich przejezdnosc jest w sposób
znaczny ogrania.ona.Bez Zadn~lprzesad)"moitu! stwierdzic, ze ulica
Gómo!esna obecnie jest w tak k.atub'Ofalnym8tanie~ze dla wielu samochodów
osobowych jest po prostu nieprzejezdna.
Mam swiadomosc? ze Miasto nie ma srodkow finansowych, by w tym roku
utWardzicje wnystlde, a1emiejsc~ w których przeje7.dn00cjest fatalna
wymagaja natychmiastowej interwencji.
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ 6/07 Milanówek27 marca2007 r.

Pan Karol Wójcik
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacjezlozona na V Sesji RadyMiastaw dniu 02.03.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie stanu nawierzchni ulic Pólnocnej,
Kraszewskiego, Wigury i Gómolesnej informuje, ze równanie w/w ulic zostalo wykonane w
dniu 12 marca 2007r. Miejscowe utwardzanie oraz równanie dróg bedzie prowadzonew ramach
biezacejkonserwacji ulic.
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